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Protokół Nr XX/20 

z dnia 24 kwietnia 2020 r.  

 

 z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Dobromierz odbytej w sali widowiskowej Gminnego 

Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dobromierzu, pod przewodnictwem Leszka 

Sokalskiego– wiceprzewodniczącego Rady.   

  

Sesja Rady rozpoczęła się o godz.7.30 i trwała do godz. 7.53. 

  

W sesji uczestniczyło 11 radnych (nieobecni radni: Celina Chmielowska, Agnieszka 

Kucharczyk, Piotr Rusek, Otylia Sieczka,), wójt Jerzy Ulbin, skarbnik Barbara Zapała, 

sekretarz Monika Borysewicz. 

  

Listy obecności stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.-1/2.  

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski otworzył obrady XX nadzwyczajnej sesji Rady 

Gminy Dobromierz. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad?   

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  

  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Dobromierz. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obrębu Roztoka dla części 1A. 

6. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.-3. 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2020. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

- wójt Jerzy Ulbin poinformował, że zwołanie sesji nadzwyczajnej było konieczne ze względu 

na trwający do 30 kwietnia nabór wniosków w IPAW. Złożony wniosek dotyczy budowy 

oczyszczalni ścieków w Czernicy obsługującej Aglomerację Gniewków. Wykonanie głównej 

instalacji zagospodarowania osadu oraz budowa drugiego i trzeciego ciągu technologicznego 

jest niezbędna do obsługi sześciu miejscowości w Aglomeracji Gniewków.  

 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

-radny Marek Jaworski odniósł się do punktu dotyczącego przeznaczenia 490 tys. zł i 15 tys. zł 

na „Przystosowanie budynku świetlicy wiejskiej w Czernicy do funkcjonowania punktu 



2 
 

przedszkolnego”. Zapytał, czy do przedszkola w Czernicy będzie uczęszczało na tyle dzieci, że 

watro będzie otworzyć kolejny punkt przedszkolny? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że 490 tys. zł zostanie przeznaczone na budowę oczyszczalni 

ścieków w Czernicy, natomiast pozostałe wydatki wynikają z wieloletniej prognozy 

finansowej.  Przystosowanie budynku w Czernicy jest projektem realizowanym w ramach 

„Regionalnego Programu Operacyjnego”. Na ten cel zostanie przeznaczone 25 tys. zł.  Podczas 

wstępnej rekrutacji rodzice zadeklarowali 19 dzieci, które będą uczęszczać do punktu 

przedszkolnego w Czernicy w roku szkolnym 2020/2021.  

-radny Zbigniew Patycki zwrócił uwagę, że gmina ponosi w związku z działalnością 

przedszkola duże koszty. Zapytał, czy nie byłoby lepiej gdyby przedszkole prowadziła gmina,  

a nie Fundacja Dobrego Startu?  

-wójt Jerzy Ulbin gmina prowadząc publiczne przedszkole musiałaby zapewnić nauczycielom 

warunki wynikające z karty nauczyciela. Można przeliczyć czy takie rozwiązanie byłoby 

korzystniejsze dla gminy.  

-radny Andrzej Babiarz zapytał, czy w Roztoce zostaną dwa oddziały przedszkolone? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że oba oddziały zostaną.  

 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020 w głosowaniu: 4 radnych za, 1 nieobecny. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XX/119/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na 

rok 2020 , głosowało: 11 radnych za, 4 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-4. 

-skarbnik Barbara Zapała  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Dobromierz. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz w głosowaniu: 4 radnych za,  

1 nieobecny. 

 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XX/120/20 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Dobromierz, głosowało: 11 radnych za, 4 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-5. 

-wójt Jerzy Ulbin przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Roztoka dla części 1A. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 
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-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obrębu Roztoka dla części 1A w głosowaniu: 4 radnych za, 1 nieobecny. 

 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XX/121/20 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Roztoka dla części 1A, 

głosowało: 11 radnych za, 4 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-6.  

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 

zamknięcie obrad XX nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Dobromierz.   

 

 

 

         Wiceprzewodniczący Rady 

                        (-) Leszek Sokalski  

         

      

 

Protokolant: Katarzyna Żur  

Obsługa prawna: radca prawny Mariusz Starke 

 

 


